
Referat FAU-MØTE Olsvik skole, tirsdag 10/1-2023 kl 1900-21 

 

1. Godkjenning av agenda 

- Godkjent 

 

2. Kommentar til forrige referat 

- Ingen kommentarer. 

 

3. Rektor informerer. 

- Test av sivilforsvaret sin flyalarm avholdes 11.januar 2023. Varslet i god tid. Elever 

og lærere har fått beskjed slik at dette ikke kommer overraskende på dem. 

Informasjon på ulike språk er utarbeidet og sendt hjem. 

- Foreldremøte for 10. trinn ang. innsøking til videregåendeskole på Dialog , torsdag 

26.januar 2023 kl 17.30. 

- U.trinn skal ha “Skoleball” Onsdag 8.mars 2023 (Elevrådet i samarbeid med FAU). 

FAU ser på muligheter for å arrangere en byttekveld før dette; ballkjoler etc. 

- Arrangement “sokkedans” (disco) for mellomtrinnet på Dialog 1, torsdag 16.mars 

2023.  

- Kvalitetsoppfølgingsmøte avholdes på Olsvik skole tirsdag 28.3. Både 

representanter for begge elevrådene, FAU, PPT og representanter for de ansatte 

deltar på møtet.FAU deltar fra 8.30-11.30 

- Etat for skole arrangerer kurs for elevrådene 24.og 26.2., og for FAU 26.januar kl 

18.00 I Wigandgården 2.  

- Innføringsklassen på u.trinnet har stor økning, dobbling av antall elever. Er nå 12 

elever. 

- Man ser en økende trend når det gjelder fravær i kommunen generelt, men også på 

skolen spesielt. Man prøver forskjellige tiltak som skal motvirke dette, blant annet 

“mandagsklubb”, “onsdagsklubb” og “fredagsklubb” (mellomtrinn/u.trinn); som er en 

form for sosialfaglig tiltak, med vekt på samspill og aktivitet. Man ser at enkelte 

elever stiller på dette og har effekt av det, men andre stiller bare på dette for så å 

ikke dukke opp til undervisning.Skolen tar dette på alvor og har et eget team som 

jobber med disse sakene. 

- Ventilasjon/bruk av SFO base: Byggeier, EBE, har fått svar fra Sivilforsvaret på 

forslag om tiltak for å få mer lys inn på SFO basen i kjeller på idrettshall; det gis ikke 

tillatelse til å skjære ut utsparinger til vinduer.  

- Vedrørende ventilasjon på hovedbygg svarer byggeier (Etat for bygg og eiendom i 

Bergen Kommune): “Vi håper at prosjektering av nytt ventilasjonsanlegg skal være 

ferdig prosjektet i år”. Hva betyr egentlig dette? Det virker ikke som et tilsvar hverken 



skolen eller FAU er fornøyde med, da det allerede finnes pålegg om at luftkvalitet 

skal være målt til et visst nivå innen august 2023. Hvilke tiltak innføres hvis luft ikke 

er god nok innen den tid, og hvorfor tar det så lang tid før noe gjøres med 

ventilasjonen? Rektor etterlyser informasjon fra byggforvalter, og trenger svar for å 

kunne lage gode planer for neste skoleår. FAU involverer seg, og bistår rektor i dette 

arbeidet. 

- Det har i uken etter nyttår vært episoder der elever på skolen har hatt med seg, og 

tent på fyrverkeri. Dette har vært tatt opp med alle involverte og med politiet. 

Kommentar fra et medlem i FAU om at dette kunne vært kommunisert ut til foreldre 

på alle trinn via Vigilo; for da kunne man snakket med sine egne barn om dette, 

uansett om de var involvert i situasjonen eller ikke. 

4. Innmelding av saker til SU 16/1 

- Spørsmål om SFO har et fungerende årshjul (etterlyst tidligere fra foreldre med barn 

på SFO). 

- Oppleves som det ikke legges ut info fortløpende på skolens nettsider fra SFO. 

Periodeplaner etc. Om dette sendes ut på Vigilo burde det vel også kunne legges 

kopi på skolens nettsider av slike dokumenter. 

 

5. Økonomi: 

Man har noen kroner utestående hos enkelte som skulle sponse Lysfest arrangementet. 

Dette skal man etterlyse. 

Saldo: 8882kr 

 

6. Mediesak “Gamle Olsvik BHG”: 

Andreas jobber stadig med å samle inn informasjon fra forskjellige kilder for å lage et “skriv” 

som kan sendes til media på saken. Dette vil forelegges FAU for gjennomsyn før det 

sendes videre til media sammen med bilde materiale. 

 

7. GRUPPENE: 

NATTERAVN 

- valg av ny styrerepresentant (Andreas går av). Arve stiller som ny representant. 

Blikk på vårsesongen: 

Olsvik har innevakt lørdag 13.5. og fredag 23.6. 

De øvrige ravne for sesongen (hvor en blanding av alle skolene stiller) er: fredag 14.4., 

fredag 21.4., fredag 28.4., søndag 30.4., fredag 5.5., fredag 12.5., lørdag 13.5., tirsdag 

16.5., fredag 19.5., fredag 26.5., fredag 2.6., fredag 9.6., fredag 16.6., fredag 23.6. 

 



SKOLEMILJØ/ARRANGEMENT 

- Foretok en diskusjon rundt bordet anngående Lysefest som ble arrangert rett før jul. 

Alle var enige om at det var bra at man fikk arrangert, og at oppmøtet var bra. Når 

det gjelder gjennomføring må man ta lærdom av en del ting som skjedde både før og 

under arrangementet, samt lage en skikkelig dokumentasjonspakke på diverse 

momenter rundt dette arrangementet som man kan gi til dem som skal arrangere 

ved neste anledning. Veldig lurt å gjerne komme i gang med planlegging så tidlig på 

høsten som mulig. Litt kaos med nisse. Mulig å ha 2 nisser neste gang; eller evt. ta 

vekk nissen for å erstatte med noe annet? Forslag om at noen av trinnene kan få i 

oppgave å lage ekstra lykter som man kan sette frem til de som evt. ikke har lykt; og 

evt. konkurranse for morsomste antrekk i “toget”? Mye man kan gjøres som gjerne 

ikke krever så mye innsats fra de som arrangerer. 

- Byttekveld ift. “Ball U.trinn” ble avtalt at skulle gjennomføres med Elevrådet på 

forrige FAU møte før jul. Uvisst hva status er på dette. Noen bør kanskje etterlyse 

hvorvidt dette skal skje; hvor/når/hvem/hvordan?  

 

TRAFIKK 

- Jobber med å se på nytt overgangsfelt ved Fæsteråsen, Lerumsvei, og Olsvihallen. 

Prøver å finne tak i “Trafikk Reguleringsplan” for Bergen Kommune. 

 

10. Eventuelt. 

- 17 mai: Fortsatt ønske om at det skal arrangeres 17.mai feiring i Olsvik. Men man 

må gjerne ha en komité som ikke nødvendigvis kun består av folk fra FAU. Noen av 

de som arrangerte i 2022 kan fortsette som medlemmer (minst 2 stk). Man har 

behov for at skolen stiller med en som kan fungere som “kontaktperson/bindeledd”, 

mellom komité og skolen rundt rent praktiske ting. Tilgang på hallen, lyd/lys, stoler 

etc. Komitéen bør bestå av minst 6-7 personer. Ståle og Andreas påtar seg å gjøre 

et forsøk på å rekruttere folk til dette (det betyr ikke at de selv automatisk stiller seg 

til disposisjon for å bekle verv i komitéen). Foreslås i møtet at man kanskje kan 

prøve å fastsette at noen av de minste trinnene får “ansvar” for Lysfest hvert år, 

mens noen av de andre trinnene får “ansvar” for 17.mai. Man velger derfor å prøve å 

avholde et møte med klassekontakter i 4. og 5.trinnet for å se om noen av dem kan 

bistå i å rekruttere foreldre på trinnet til komitéen, samt informere ut på trinnene 

hvilke oppgaver man trenger bistand fra dem til på selve dagen (aktivitetsledere på 

stasjoner inne/ute med leker osv, slik som tidligere år). Man vil også annonsere 

bredt ut i nærmiljøet at man har behov for hjelp fra “alminnelige innbyggere” som 

også evt. kan stille som komité-medlem eller bistå med aktiviteter på selve dagen. 

Annonsering vil skje via forskjellige Facebook sider/grupper, samt fysiske oppslag på 

butikker i nærmiljøet (f.eks Kiwi/Coop). 



 

11. Neste møte: 

- Mandag 6.Februar 2023 kl 19:00-21:00 Olsvik skole. 

 


